
 

 
 Kijk naar onze ijsbaan. Luister naar onze natuur. Denk aan onze buurtjes en maak ieders leven niet zuur. 

Tennis en padel op bestaande locaƟes, dan snappen we het wel! 
 Hoe zit het met natura 2000. Geen boeren maar wel lichtvervuiling 
 Sportcomplex slecht plan! Enorme herrie! Padel! Sfeer Kerkepad weg (veel wandelaars genieten van de 

natuur, dan niet meer) Overlast, auto’s lichten! 
 Geen padel- geen tennisbanen i.p.v. dit, woningen 
 Parkeren op de Voorhoede wordt een chaos. Niet doen! 
 Slecht plan. IJsbaan en omgeving zijn belangrijk voor broedende weidevogels en overwinteraars 
 Breng het complex onder op industrieterrein (Bedrijven uitkopen) 
 Wat is totale plan van alle sportcomplexen (Dit is fase 1) 
 Vragen over geluidsoverlast en schade aan natuur. Denk aan de weidevogels. Het pad wordt nu vaak 

bewandeld, men geniet van de rust en het weidse uitzicht. + Padel lijkt mij niet noodzakelijk 
 Zo’n groot sportcomplex past niet bij natuurgebied -  luchtvervuiling – herrie, padelbanen – parkeer overlast 

– IDEE: complex van volkstuinen hierheen verhuizen en daar een nieuw sportcomplex 
 Parkeren op de Voorhoede wordt een chaos – Niet doen! 
 Squash en padel in loods of sporthal graag. Tennisbanen op bestaande locaƟes 
 Waarom heet de natuurijsbaan ineens landijsbaan? 
 Wat doet de verlichƟng met natuur? 
 Sportverenigingen bij het oude houden! Andere oplossing voor woonprobleem zoeken 
 Padel banen in/nabij natuur is een slecht idee. Veel lawaai voor een rage. Wacht eerst eens af naar lopende 

ervaringen tegen dit soort banen in Nederland 
 Waanzin! Verkeersdrukte via Wezenland is niet gewenst. Parkeerchaos - Geluidsoverlast 
 Bekijk hoeveel tennisbannen werkelijk nodig zijn. Padel naar industrie, het is al een landelijk probleem. Bij 

minder tennisbanen heb je dan veel meer andere mogelijkheden 
 Uniek en veel gebruikt wandelpad vaat verloren! Doe het niet. 
 Padelbanen alleen indoor! 
 Zorgen over: Lawaai-uitzicht-parkeren- natuurgebied gaat weg. Jullie kunnen ook 1sporthal slopen en dan 

een nieuwe bouwen en dan de andere herbouwen. Afspraken worden niet nageleefd 
 Er wordt gesƟmuleerd om op de fiets naar het complex te komen. We zien nu al in het weekend de 

‘treintjes’ met auto’s naar WSV komen. Zeer bezorgd om parkeren 
 Belachelijk idee !!! + 2e briełe Vind ik ook !!!! 
 Tekort parkeerplaatsen op de Voorhoede. RusƟge wijk wordt verstoord!!! 
 HeeŌ u al gezien hoe druk het kerkepad is? En wat voor vervelende situaƟe dit geeŌ tussen de gebruikers 

(fietsers – voetgangers – auto’s) 
 Om fietsen te sƟmuleren – geen verbindingen via De Voorhoede en WSV-terrein 
 Jaren geleden vol trots het kerkepad gerealiseerd. Nu compleet weg. Zonde! Niet doen! 
 Niet transparant gecommuniceerd. Dit geeŌ geen vertrouwend dat ideeën en inbreng goed wordt opgepakt 
 Wij hebben liever huizen op deze plek dan dit! Géén tennisbanen- zeker géén padelbanen 
 Er worden nu al padelbanen gesloten wegens geluidsoverlast. Niet doen voor dit ook een blamage wordt 

door overlast. 
 Veel banen voor een dorp. Er wordt gewezen op een norm. Welke norm? Norm op groei? 
 Bouw woningen op deze plek! 
 Te weinig ruimte voor te groot plan. Parkeren wordt een drama 
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 Problemen WSV m.b.t. verlichƟng en voetbalkooi zijn na jaren nog steeds niet opgelost. Nieuwe plannen 
geeŌ nog véél meer problemen 

 Wij hebben liever huizen op deze plek dan dit! Geen tennisbanen en zeker géén padel. 
 Sportcomplex slecht plan! Enorme herrie! Padel! Sfeer kerkepad weg. (Veel wandelaars genieten van de 

natuur, dan niet meer). Overlast auto’s en lichten. 
 Uniek natuurgebied wordt verstoord. Slecht plan 
 Waarom kunnen de tennis- en padelbanen niet naar de Veerdijk achter de Zaanslinger? 
 Gezien de opkomst zegt dit veel. Kwetsbaar gebied. Heel veel mensen genieten hier al en moeten plaats 

maken voor sport. Natuur + natuurgenieters moeten wijken. 
 Schade aan flora, fauna, bodemdaling. Bouw op al reeds verharde locaƟes. Ga eventueel de hoogte in. Laat 

de natuur met rust. 
 Onderdeel van integraal onderdeel. Wat is dat plan??   EINDDOEL ???? 
 Zelden zo’n slecht plan gezien. Overal in den lande en elke dag in de krant klachten over padel. Nooit over 

nagedacht. Maar ja, het zal wel weer doorgedrukt worden. 
 Padel in sporthal WSV. Bedrijven opkopen bij Merckenrif en daar tennisbaan. 
 Hoeveel parkeerplaatsen worden in totaal gepland bij het plan en hoeveel worden geacht door de omgeving 

te worden opgevangen? 
 We hebben al steeds minder groen. Waarom dit op deze plek opofferen? Realiseer een sporthal bij 

GroenGeel waarin ook padel gespeeld kan worden. 
 Hoe zit het met de geluidsoverlast van de padelbanen? Landelijk al een groot probleem. 
 Hopelijk worden de bezwaren en bijkomende schades aan natuur, planschade voor aangrenzende woningen 

en parkeeroverlast heel serieus genomen? 
 Vergunning – Gebiedsbescherming – Onhaalbaar. Huizen + sportcomplex moeten samen in berekening 

opgenomen. 
 Denk na voordat je “iets” bedenkt. Overlast – natuur – Infrastructuur etc. Slecht plan 
 Padel indoor!! Zit te dichtbij Achterhoede 
 Maak het hele complex kleiner. Tennis is op zijn retour. 
 Wie bedenkt deze onzin ! 
 Waarom niet naar het industriegebied. De verkeersoverlast wordt hier maar erger en er wordt niet aan de 

mensen gedacht die genieten van alle vogels in dit gebied. 
 Nu 4 padelbanen ingetekend. Straks eindigen we er met 10? Geen padel! Dus tennisbanen niet gaan 

vervangen door padel. 
 Padel alleen indoor! 
 Hoe zit het met de lichtvervuiling? 
 Veel meer verharding dan nu. Hoe gaan jullie extra water afvoeren. Niet goed voor klimaatadaptaƟe. Ook 

meer opwarming van gebied!! 
 Hoezo kan ik niet meer met raam open slapen door tennis en padel 
 Ik hoor u graag. Zoveel banen En dat met dalende leden aantallen 
 Wie garandeert mijn nachtrust. Nog minder vogels door licht en geluidsoverlast. Mijn vrije uitzicht waar ik 

voor betaald heb met gedachtes voor de toekomst. Wie betaalt de woning waardevermindering 
 Volgende keer mensen neerzeƩen die weten waar het over gaat 
 Waarom wordt dit project van gemeentegeld (dus van onze belasƟng) betaald ? 
 Waarom geen huizenbouw aan de Zaan. Dat ligt al braak. 
 Hoeveel acƟeve tennisleden zijn er daadwerkelijk? 
 Kom ‘groen’ wonen in Wormer!  Waar blijŌ het ‘groen’ 

 


